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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:1797 Skadestånd till brottsoffer

Brottsoffer utsätts inte bara för den kränkning som brottet i sig innebär. Den 
påföljande rättsprocessen blir ytterligare en, ofta utdragen, påfrestning för 
brottsoffret. Sveriges rättspolitik måste få ett tydligare fokus på brottsoffren. De 
som utsatts för olika brott ska alltid kunna räkna med ett starkt stöd från 
rättsväsendets olika delar.

En viktig del i det är att brottsoffer kan få skadestånd av den som förövat 
brottet. Kronofogden har ansvar för att driva in pengar från den som har dömts, 
men i vissa fall är detta inte möjligt på grund av att det inte finns något att mäta 
ut. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Vilka åtgärder avser ministern och regeringen att vidta för att brottsoffer ska 
kunna få det skadestånd de har rätt till?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-13
Besvaras senast
2020-07-27
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Överlämnas enligt uppdrag

Charlotte Rydell


